
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 10 oktober 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Klara Brändström och Olof-Petter Häggström.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-03 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig rapporterade om att resultaträkningen för insparken 2023 är färdigställd. Insparken
hade en omsättning på 124 290 kr och kostnader på 129 203,44 kr, vilket resulterar i ett resultat på
-4913,44 kr. Detta är att jämföra med det budgeterade resultatet på -15 000 kr. Ekonomiansvarig vill
tacka generalerna för ett mycket gott samarbete under hela insparken och berömma dem för deras
goda arbete med ekonomin.
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3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för finsittningen
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 107 405 kr avseende mat och dryck under
finsittningen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för JF-tröjor
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 4 343 kr avseende inköp av JF-tröjor.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för bensin
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 649 kr avseende bensin under insparken.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för kanelbullar
Sportmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 1 106,95 kr avseende kanelbullar till kanelbullens
dag.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om Stockholmsresan
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som vill tacka marknadsansvarig Klara och hennes
arbetsgrupp för en superbra anordnad Stockholmsresa. Medlemmen lyfter att upplägget var toppenbra
och att alla problem som uppstod längs vägen löstes snabbt och med bra humör.

Styrelsen tackar för åsikten och inte minst Klara och hennes utskott. Vi blir jätteglada över den
positiva feedbacken och uppskattar att ni tar er tid att skriva detta. Vill även passa på att tacka de som
hjälpte till att lösa de problem som uppstod och för alla deltagandes tålamod.

4.2. JF-åsikt om musiken i JF-rummet
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från medlemmar som vill tacka för den trevliga stämningen i
JF-rummet då vi spelade Babsan - Ge mig en spanjor. Den gav medlemmarna motivation att plugga
vidare under dagen och medlemmen vill gärna se mer sådant!

Styrelsen tackar för åsikten och kan meddela att låten kommer att spelas igen!
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4.3. JF-åsikt om examen
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som lyder enligt följande: “Hej, jag har en synpunkt
gällande examen för T9. Tidigare år har det inte varit någon begränsning i antalet anhöriga varje
student får ta med sig till banketten, och vad jag förstår har det inte heller varit något problem att det
varit för många. Avgångsklassen fick nyss besked om att det i år är det beslutat att varje student endast
får ta med sig fem stycken var. För de som har stora familjer eller föräldrar som är separerade och vill
ta med familj från båda sidor är fem väldigt få. De kommer då behöva göra ett urval och säga till de
som redan tillfrågats och vill komma att de inte får plats. De får hoppas att det är några som tar med
sig färre för att sedan köpa extra biljetter. De beslutet från examensansvarig/styrelsen är helt
omotiverat och sätter många studenter i en väldigt svår sits. Tacksam för en motivering till beslutet.”.

Styrelsen tackar för åsikten. Det finns alltid en begränsning eftersom man bokar en lokal som har ett
maxantal. Lokalen som är bokad för examensbanketten är Universum som tar emot 500 sittande
gäster. Slår man ut 500 platser på antalet T9:or så blir det sex biljetter per person. Antalet på 500
gäster kommer inte att ändras oavsett hur biljettförsäljningen är upplagd.

Informationsansvarig vill inte riskera att någon eller några från klassen inte hinner köpa biljetter till
sig själva och de närmsta anhöriga för att vissa andra i klassen hinner köpa jättemånga biljetter före.
Man har alltså sex biljetter inklusive sin egna garanterad vid första biljettsläppet. Sen om det blir
biljetter över (vilket det förmodligen kommer att bli) så är det först till kvarn på dem. Information om
biljettförsäljningen/arna kommer att komma upp i examensgruppen på facebook i förväg så man har
någon dag att förbereda sig.

Detta system har informationsansvarig tillsammans med klassrepresentanterna och styrelsen kommit
fram till är mest rättvist. Informationsansvarig har dessutom gjort denna bedömning utifrån hur många
avgångsstudenterna i snitt har angivit kommer på ceremonin. Vill förtydliga att det inte är någon
begränsning på ceremonin!

Att det inte har varit ett problem tidigare år, att folk inte har hunnit köpa biljetter, är ingen garanti för
att det inte kommer bli ett problem i år. Detta är en situation som ska undvikas i förhand, innan
problemet har uppstått.

Sammanfattningsvis är det upplagt på detta sätt i år för att undvika att folk inte hinner köpa biljetter
till sin egen examen och få fira den med närmsta familjen. I andra släppet är det som sagt först till
kvarn och ingen begränsning utöver att det max kommer att säljas 500 biljetter totalt. Antalet sittande
gäster på 500 stycken ändras inte oavsett hur biljettförsäljningen kommer ske.
Det är ingen begränsning på ceremonin eller eftersläppet!

Vid fler frågor om detta kan man höra av sig till informationsansvarig på examen@jf-umea.se eller
kontakta Amanda Stålnacke på messenger. Vill man ha en muntlig förklaring är man varmt
välkommen att ringa Amanda på 0730297380.

5. Informationspunkter
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5.1. Tentafika T1
Utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig vill informera om att tentafika för T1 har
genomförts. Vi vill tacka alla styrelsemedlemmar som kunde delta och bidra med sin kunskap. Vidare
vill vi rikta ett stort tack till alla T1:or för bra frågor och önska er alla lycka till inför kommande tenta!

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Olof-Petter Häggström Justerat, Klara Brändström
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